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ZAPISNIK
sa 6. sjednice Koordinacijskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

Sjednica je održana dana 25. listopada  2022. godine s početkom u 11:02 sati.
Sjednici su prisustvovali predstavnici svih jedinica iz obuhvata osim Općine Drnje i Općine 
Rasinja. Općinu Sokolovac predstavljao je gosp. Tomislav Nožar, bez mogućnosti 
sudjelovanja. Sjednici također on line prisustvuju predstavnici tvrtke Apsolon d.o.o. iz 
Zagreba, Mia Burić i Goran Momčilović, pročelnik Službe ureda gradonačelnika Dario 
Jembrek i pomoćnica pročelnika Službe ureda gradonačelnika Kristina Cvitić.

Sjednicu otvara zamjenica gradonačelnika Grada Koprivnice gđa. Ksenija Ostriž, te predlaže 
izmijenjeni Dnevni red. Gđa Ostriž pojašnjava da se u trenutku slanja saziva sjednice smatralo 
da će Nacrt Strategije razvoja manjeg urbanog područja Koprivnica 2021.-2027. godine (u 
daljnjem tekstu: SRUP) biti gotov međutim zbog nekih poteškoća nije izrađen i dostavljan 
općinama. S obzirnom na navedeno predlaže izmijenjeni Dnevni red i to:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice, 
2. Trenutno stanje vezano uz izradu Nacrta Strategije razvoja manjeg urbanog 

područja Koprivnica za financijsko razdoblje 2021.-2027.
3. Razno.-

Dnevni red se usvaja jednoglasno.

Prelazi na prvu točku dnevnog reda, po  navedenoj točki nema rasprave, daje Zapisnik na 
usvajanje. Zapisnik je jednoglasno usvojen.

Prelazi na drugu točku dnevnog reda, po navedenoj predstavnici tvrtke Apsolon d.o.o. izlažu 
4. dio procesa izrade SRUP-a. Upoznaju prisutne s finalizacijom dokumenta, definiranjem 
akcijskog plana i postavljanjem okvira za praćenje i vrednovanje SRUP-a. 
Nadalje upoznaju prisutne s tri cilja Integriranog teritorijalnog programa. 
Predstavljaju način kako su odabrani projekti iz baze podataka koju su imali na raspolaganju i 
prikazuju projekte koji su sukladno ciljevima predloženi kao potencijalni za financiranje kroz 
ITU. 
Nakon završenog izlaganja riječ uzima gđa. Ostriž, zahvaljuje na izlaganju pojašnjava 
dodatno potencijalne probleme oko prijave projekata na primjeru Grada Koprivnice zbog 
tehničke dokumentacije i vlasničkih odnosa. Prolazi kroz sam proces nakon usvajanja Nacrta 
SRUP-a i objašnjava sve faktore koji će biti od utjecaja na konačni izbor projekata koji će se 
financirati kao što su spremnost projekata iz nacrta, kapacitete grada nositelja i visinu 
alokacije.
Nakon izloženih objašnjenja poziva prisutne da se izjasne o predloženim projektima i daju 
svoje sveopće mišljenje o predstavljenim ciljevima SRUP-a.



Riječ uzima načelnik općine Koprivnički Bregi osvrće se na projekte iz prezentacije 
naglašava da su jedan od navedenih već završili, pohvaljuje gđu. Ostriž i pripremljenost 
dokumentacije te ideju da se sukladno ciljevima objedinjavaju svi projekti na području SRUP-
a (kao npr. Pješačko biciklističke staze urbanog područja).
Načelnik općine Koprivnički Ivanec postavlja pitanje vezano uz projekt Kurije i uvjete koje 
će biti u natječaju s obzirom da iz iskustva zna da se isti mijenjaju od natječaja do natječaja, a 
samim tim oni moraju mijenjati tehničku dokumentaciju što predstavlja značajne troškove.
Načelnica općine Hlebine ističe kako su oni gotovi s projektom koji je naveden (Dogradnja, 
rekonstrukcija i opremanje Galerije Hlebine). Gđa. Ostriž ju upućuje da treba javiti 
izrađivačima da zamijene taj sa slijedećim projektom. Nadalje naglašava da se projekti mogu 
mijenjati, da se akcijski plan mora donositi jednom godišnje i da je podložan promijeni kao i 
sam SRUP.
Predstavnik Sokolovca naglašava problem građevinskih čestica uz državnu cestu D2 i 
nemogućnost izgradnje pješačko biciklističkih staza i povezivanje sa Koprivnicom na taj 
način.  
Predstavnica općine Peteranec naglašava daje tehnička dokumentacija za kulturni centar u 
izradi.
Načelnik općine Koprivnički Ivanec postavlja pitanje oko energetske učinkovitosti na 
društvenim domovima. Gđa Ostriž mu objašnjava da sama energetska učinkovitost nije 
prihvatljiva za financiranje iz ITU-a, međutim ako se zgrada obnavlja ili gradi u svrhu 
proširenja turističke ponude, naravno da se može projektirati kao energetski učinkovita. 

Gđa. Ostriž se obraća svim prisutnima s pitanjemjesu li zadovoljni s predloženim ciljevima i 
projektima što prisutni potvrđuju. Upućuje ih da ažuriraju akcijske planove sukladno svemu 
izloženom, obavještava ih da će im prezentacija biti dostavljena i da se mogu obratiti za 
pomoć ukoliko smatraju da istu trebaju.

Prelazi na slijedeću točku dnevnog reda Razno. Po  navedenoj točki nema rasprave. Gđa 
Ostriž zahvaljuje svima na sudjelovanju.

Sjednica završila u 11:58 sati.
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